
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. április 24-én 13.00 órai kezdettel megtartott 
rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:   Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal:  Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről, 
     Honti Ildikó jegyzőkönyvvezető. 
      
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület 
határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Révay István 
alpolgármester Urat és Bán János képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend: 
 

1. WIFI falu pályázat beadása 
Előadó: polgármester 
 

2.       Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1.napirendi pont: WIFI falu pályázat beadása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az elmúlt ülésen ismertetésre került ez a pályázati 
lehetőség. Megkértem a Kulturális és Szociális Bizottság Elnök Asszonyát Tóth Csabánét és Bán 
János Igazgató Urat, hogy nézzék meg, hogy kik azok, akikhez jó helyre kerülne ez a dolog, és 
természetesen ki is fizetnék. Tegnap az ünnepségen is beszéltünk róla, kérdezném, hogy hol tart a 
dolog? 
 
Tóth Csabáné: Jelenleg ott tart a dolog, hogy 14 családot összeírtunk, olyan gyermekeket, akik meg is 
érdemlik, hiszen ha a tanulmányi eredményük nem is nagyon jó, de igyekvőek. Még nem minden 
szülővel sikerült egyeztetni, akivel beszéltünk azoknak tetszett a lehetőség, örömmel fogadták, és azt 
mondták, hogy 5.000,-Ft-os részletekben meg is fogják tudni fizetni. 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a határozati javaslatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
10 főre minimum pályázni kell. Akár 10, akár 20 főre nyújtjuk be a pályázatot és megelőlegezzük a 
pénzt, 6 hónap alatt visszajön, ha részletekben fizetik meg. Amennyiben nyer a pályázat, úgy a 
megkötött szerződések alapján 6 hónap alatt fog visszajönni a belefektetett pénz. 
 
Tóth Csabáné: Javaslom, hogy 10-12 főnél többre ne nyújtsuk be a pályázatot. Az előzetes 
megbeszélések után, lehet, hogy valaki meggondolja magát. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
41/2008. (IV.24.) számú Határozat 

 
Tárgy: WIFI falu pályázat beadása 

 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy Az Internet Terjesztéséért 
Alapítvány által kiírt, „WiFi falu” pályázaton indulni kíván. A pályázati felhívásban közölt 
feltételeket megismerte  és elfogadja. 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására, az ahhoz csatolandó nyilatkozatok, valamint  a pályázati támogatás elnyerése 
esetén a Támogatási Szerződésnek - a Képviselő-testület döntésének megfelelően történő - 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 
 
 
2.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ ÁMK intézményfenntartói társuláshoz csatlakozás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az elmúlt ülésen tájékoztattam mindenkit Hét és 
Serényfalva önkormányzatainak szándékáról az ügyben. Mindkét település Képviselő-
testülete kinyilatkoztatta szándékát, az ülések megvoltak, a szükséges döntések megszülettek, 
a határozat kivonatokat megküldték részünkre.  
Ismertette a határozat kivonatokat, melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik.  
Az alsó tagozat vonatkozásában a későbbiekben tagintézményünkké kívánnak válni és a felső 
tagozatra vonatkozóan is fel kívánják bontani Putnok várossal a fenntartóit és velünk kívánják 
megkötni. Lényegében attól, hogy a társulási megszületik, tulajdonképpen semmi nem 
változna, maradna minden úgy, ahogy van. Serényfalvának kimondottan ez is a kérése, tehát 
ez nem ugyanaz, mint Sajópüspökivel, csak hasonló. 
Ezzel kapcsolatosan tájékoztatni szeretném a T. Képviselő-testületet, hogy most folynak 
tárgyalások azzal kapcsolatosan, hogy ki fognak írni térségi szociális pályázatot, mely 
keretében iskolabuszra is benyújtja a társulás. Ez úgy tűnik, mintha kimondottan nekünk 
pályáznák. Így minden bejáró gyermekünket iskolabusz tudná, és remélhetőleg fogja 
szállítani.  
A társulásira visszatérve Sajópüspökivel is felbontódik a megállapodás, és Sajópüspöki, 
Serényfalva, Hét településekre egy kötődik majd, különböző kritériumokkal. Erről a négy 
testület fog dönteni. Az örömbe egy kis üröm is vegyül, mégpedig az, hogy Serényfalva 
Putnokkal hibásan kötötte meg a megállapodást, hozzáteszem, ezt a hibát mi is elkövettük 
Sajópüspökivel. A megállapodások azt tartalmazzák, hogy december 31-ével mondható fel. 
Ez így nem jó, hiszen pontosan tanév közben vagyunk azon időpontban. Tárgyal Serényfalva 
Putnokkal az ügyben, de mivel nem egyeznek az álláspontok, így úgy tűnik, hogy szeptember, 
október, november, december hónapokra Putnok nem hajlandó lemondani a normatíváról, így 
a kiegészítő normatívát kiveszi a zsebünkből. Más kérdés, hogy ő sem fogja kapni, hiszen 
csak akkor jár, amennyiben a gyermek oda jár az intézménybe, ez pedig nem fog fennállni. 
Úgy állnak hozzá, hogy ha ő nem kapja, akkor mi se kaphassuk.  
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A szükséges anyagokat előkészítjük, leegyeztetünk mindent a három településsel és egy közös 
ülésen a négy testület fogja meghozni döntését. Egyébként Serényfalva javaslata az, hogy a 
későbbiekben semmi szükség, hogy mind a négy testület együtt tartsa az üléseit, az a 
véleményük, hogy minden testület külön-külön meghozza a döntését, az egyeztetések úgyis 
megtörténnek, az anyagokat megküldjük egymásnak, de felesleges 50 fős üléseket rendezni. 
Úgy tűnik, hogy lassan már egy mikro régiós ÁMK-nk lesz. 
 
Ujváry Ferenc: Az alsósokra megkötésre kerül a társulási, a felsősök pedig ide fognak járni 
ténylegesen? 
 
Hajdu Gábor: Igen, de a felsősök nagy része már itt is van. Érdekesség, hogy hallunk olyan 
hangokat, miszerint van olyan putnoki szülő, aki gondolkodik rajta, hogy Serényfalvára fogja 
kihordani gyermekét iskolába.  
 
Bán János: Mi tudjuk fogadni az érintett gyermekeket. 
 
Virág Imréné: Az újságban olvastam, hogy az oktatási hatóság 1 millió forintra bünteti azon 
intézményeket, ahol szegregáció van. 
Olyan hangok is hallhatóak voltak már régen is, hogy Bánréve nem engedte be a cigány 
gyermekeket. Erre azt mondtam, hogy ezen a településen a kezdetekben összesen 2 cigány 
család volt, és mindenkit befogadtunk, aki ideköltözött. 
 
Hajdu Gábor: Szó sincs itt szegregációról. Az óvoda pályázatunk kapcsán ugye a szakértő is 
kérdezgetett ezzel kapcsolatosan, ő is arra akart rátérni, hogy ilyen van-e.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
42/2008. (IV.24.) számú Határozat 

 
Tárgy: ÁMK intézményfenntartói társuláshoz csatlakozás 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testületének döntése, hogy fogadja Serényfalva 
Községi Önkormányzat Képviselő-testületének és Hét Községi Önkormányzat Képviselő-
testületének csatlakozási szándékát az ÁMK intézmény fenntartó társuláshoz, és a 
serényfalvai Móra Ferenc Általános Iskola tagintézménnyé történő szervezéséhez. 
A társulási megállapodás részleteinek kidolgozására az alábbiak figyelembevételével kerüljön 
sor: 
- Bánréve ÁMK fogadja a serényfalvai és héti lakosú felső tagozatos tanulókat. Az alsó 
tagozatos, fenti községben lakó tanulók oktatása a serényfalvai Móra Ferenc Általános Iskola 
tagintézményben történik. 
- A tanulók után járó normatívát és ösztönző normatívát Bánréve Községi Önkormányzat 
igényli le. 
- Az intézmény fenntartásával kapcsolatos költségeket Bánréve Községi Önkormányzat 
biztosítja. 
- Az intézmény költségvetését minden érintett képviselő-testületnek el kell fogadni. 
 
Képviselő-testület meghatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ülésen elhangzottak 
és a fentiek figyelembevételével a társulási megállapodás kidolgozásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: folyamatos és 2008. augusztus 31. 
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Felelős: polgármester és jegyző 
 
b./ Molnár Mihály támogatás kérelme 
 
Hajdu Gábor: A tegnapi nap folyamán Gömörről volt Putnokon egy konferencia, amin sajnos 
nem tudtam részt venni. Ujváry professzor Úr küldött nekünk tiszteletpéldányt a Gömöri 
Magyarság Néprajza című I-IV. kötetes kiadványból. Hazafelé onnan a testvértelepülésünkről 
is meglátogatott a delegáció. Az előzetes egyeztetések szerint egy alkalommal náluk és egy 
alkalommal nálunk Upponyban fogunk tartani egy közös ülést.  
Molnár Mihály tanár Úr a tegnapi konferencián Putnokon beszélt Ujváry professzor Úrral. 
Misi bácsinak a „Sírfeliratok a magyarországi Gömörben” című könyvét már támogatta az 
egyetem, és ki is adták. Mostanra ott is változtak a dolgok, amennyiben kezdő támogatás 
nincs, úgy már az egyetem sem tudja támogatni a megjelentetést. 100 ezer forinttal kellene 
neki elindulni, hogy kiadják a „Bánréve a nevek tükrében” című könyvét, így az lenne a 
kérése, hogy 60 ezer forinttal támogassuk, a 40 ezer forintot ő a saját nyugdíjából hozzátenné. 
Ismertette a kérelmet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Amennyiben kiadják a könyvet, úgy tiszteletpéldányt kapunk belőle, tehát ha úgy vesszük 
könyvtárfejlesztésbe vissza is forog a pénz. 50 ezer forint tartalékot úgyis hagytunk a 
szervezetek támogatásánál. 
Javaslom, hogy adjuk meg a 60 ezer forint támogatást Molnár Mihálynak. 
 
Elekes Péter: Javaslom, hogy támogassuk az induláshoz szükséges 100 ezer forinttal teljes 
mértékben, ne kelljen neki a saját nyugdíjából kiegészíteni.  
 
Hajdu Gábor: A kérelemben ő 60 ezer forintot kér. 
 
Virág Imréné: Annyit adjunk, amennyit kér a kérelmében. 
 
Hajdu Gábor szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
43/2008. (IV.24.) számú Határozat 

 
Tárgy:  Molnár Mihály bánrévei lakos támogatása 
 
Képviselő-testület Molnár Mihály 3654 Bánréve, Kossuth L. u. 26. szám alatti lakos részére 
60.000,-Ft támogatást nyújt a”Bánréve a nevek tükrében” című könyv kiadatásához. 
 
  
c./ Faluközpont rekonstrukciójára pályázat 
 
Hajdu Gábor: Ismertette az SLG Consulting Miskolc Kft. által megküldött előterjesztést és 
határozati javaslatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
A pályázat előkészítését el kell kezdeni. Jelent meg most egy TEKI-s lehetőség, amire be 
tudnánk adni, de 60%-ban támogatott a pályázat, így a fennmaradó részt nekünk kellene 
hozzátenni. A másik, az EU-s kiírás, amiről az elmúlt ülésen is beszéltünk és valószínűleg az 
év második felében fogják kiírni, az 90%-os támogatottságú. Mindenképpen el kell kezdeni az 
előkészítést, a pályázatnak az engedélyes terv a feltétele.  
Javaslom, hogy a 90%-os támogatottságú pályázatot nyújtsuk be, amikor kiírásra kerül. 
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A faluközpont a Thomas-tól a kanyarig terjedő rész lenne. Amennyiben a szakemberek 
kiválasztódnak, úgy rövid időn belül fel tudják vázolni, és úgy lehet egyeztetni az 
elképzeléseket. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
44/2008. (IV.24.) számú Határozat 

 
Tárgy: Faluközpont rekonstrukciójára pályázat 
 
Bánréve Község Önkormányzata pályázatokat kíván előkészíteni és benyújtani a Faluközpont 
fejlesztésére, Emlékpark kialakítására, Játszótér kialakítására. 
 
 A projektek megvalósításához várhatóan az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program 3. 
tengelyén (Vidéki élet minősége és vidéki gazdaság diverzifikálása) belül megnyíló 
támogatási források igénybevételével lesz lehetőség. 
 
Az önkormányzat a projektek előkészítéséhez külső szakértők segítségét veszi igénybe.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az SLG Consulting Tanácsadó és 
Szolgáltató Kft.-t (3519 Miskolc, Enyedi György út 12.) bízza meg a pályázati eljárások 
előkészítésével és projektmenedzsmentjének végzésével, mely feladatok mellett e társaság az 
önkormányzat felhatalmazása alapján készítse elő, és teljes körűen folytassa le a műszaki 
tervező kiválasztására irányuló tendereljárást is oly módon, hogy a tendereljárás eredményéről 
a Képviselő-testület határoz. 
 
 
d./ Lakás bérbeadása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette Plankó Kálmánné kérelmét, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Virág Imréné: Ez melyik lakás? 
 
Ujváry Ferenc: A Naszádi féle lakás. 
 
Hajdu Gábor: Ez az a lakás, amelyet Virág József is megigényelt, de aztán lemondott róla, 
nem tart rá igényt, inkább Putnokról hordja be a gyerekeket.  
Azt is figyelembe kell vennünk a kérelem elbírálásánál, hogy az épület meg van hirdetve 
eladásra, amennyiben vevő akad rá, úgy az értékesítésre kerül. Virág József határozott időre 
igényelte, vagy ezt is határozott időre kell megkötni, vagy a szerződésben erre oda kell 
figyelni. 
 
Vass András: Olyan szerződést kell kötni.  
 
Tóth Csabáné: Kell beletenni egy ilyen kitételt.  
 
Révay István: A határozatlan idejű szerződést is fel lehet mondani. Tavalyi év szeptember 01-
től ott lakik nálunk a vasútállomáson a kék épületben, szobát bérel 300,-Ft/éjszaka áron. Nem 
is volt baj, de most már oda is jár a férje, és ott zaklatja, háborgatja. Mivel az ott irodaház is, 
így ez nagyon nem jó megoldás, azért keresnének valamilyen lehetőséget. 
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Kozma Lászlóné: Valóban nagyon sokszor találkozok vele, hogy csak járja a falut. 
 
Hajdu Gábor: Javasolnám, hogy határozott idejű szerződést kössünk, legyen benne a 3 hónap 
felmondási idő. 
 
Kozma Lászlóné: A szerződésben szerepeljen véleményem szerint olyan kitétel, hogy 
amennyiben eladjuk az épületet, akkor ne nekünk okozzon problémát az elhelyezés. 
 
Hajdu Gábor: Javasolnám akkor, hogy azokkal a feltételekkel, ahogy Virág Józsefnek ki 
akartuk adni, úgy szülessen meg a döntésünk. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
45/2008. (IV.24.) számú Határozat 

 
Tárgy: Lakás bérbeadása 
 
Képviselő-testület bérbe adja a tulajdonát képező Bánréve, Kossuth L. u. 38. szám alatt lévő 
komfort fokozatú lakását Plankó Kálmánné 3654 Bánréve, Kossuth Lajos utca 33. szám alatti 
lakos részére. 
 
 
 
Elekes Péter: A diktafon használatával kapcsolatosan azt a tájékoztatást kaptam a 
Közigazgatási Hivataltól, hogy nyugodtan használhatom, sőt videót is nyugodtan 
készíthetnék. 
 
Hajdu Gábor: Igen, amennyiben a testület úgy dönt. 
 
Elekes Péter: Mivel az ülés nyilvános, nyílt ülésen videót is használhatok, nem kell semmi 
hozzá. 
 
Virág Imréné: Csak akkor, ha én beleegyezem. 
 
Hajdu Gábor: Van Polgári Törvénykönyv is. 
 
Elekes Péter: Itt egy nyilvános testületi ülésről van szó. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József             Garaj Dániel    
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     polgármester                    jegyző távollétében 
 
 
 
                Honti Ildikó 
          jegyzőkönyvvezető 
 
 
 
     
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
           Révay István                               Bán János 
        alpolgármester                                                          képviselő 
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